
Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2013. október 30-án 18:00 órai 
kezdettel  a  monorierdői  Fekete  István  Általános  Iskola  tornatermében  megtartott 
közmeghallgatásról 
 
Tárgy: Közmeghallgatás 

Jelen vannak:  Szente  Béla polgármester,  dr.  Páczi  Antal  alpolgármester,  Borbás Elvira, 
Dzsupin Imréné, dr. Pácziné Félix Anna, Szalai Gábor, Balogh Gábor  képviselő

Tanácskozási joggal: Vargáné Vass Éva jegyzőkönyv
  Sahin-Tóth Jenőné pénzügyi csoportvezető

Meghívottak: Szucsányiné Csordás Mária bizottsági tag
 Hornyák Balázs  bizottsági tag

            Szemők Józsefné bizottsági tag
 Baloghné Dobó Hajnalka bizottsági tag
 Orosz János bizottsági tag
 Szmodics Róbert alezredes 
 Bálint Gábor főtörzszászlós 
 Berényi László törzsőrmester 

Megjelent a lakosság részéről kb. 40-45 fő

Szente  Béla  polgármester: Köszönti  a  megjelenteket,  külön  köszönti  Szmodics  Róbert 
alezredest  a  Monori  Rendőrkapitányság  vezetőjét,  Berényi  László  törzsőrmestert,  Bálint 
Gábor főtörzszászlóst.
Megállapítja,  hogy  a  Képviselő-testületi  ülés  határozatképes,  7  képviselő  jelen  van.  A 
jegyzőkönyv vezetésére felkéri Kifutné Szerencsi Ildikót, a hitelesítésre Borbás Elvira és 
Dzsupin Imréné képviselőket.

A képviselő-testület  7  igen    szavazattal    a  jegyzőkönyvvezető  és  a  hitelesítők 
személyére tett javaslatot elfogadta. 

Szente  Béla  polgármester:  Felkéri  Szmodics  Róbert  alezredest,  hogy  tájékoztassa  a 
lakosságot. 

Szmodics Róbert alezredes: Köszönti  a megjelenteket. Elmondja, hogy Darabánt László 
Körzeti Megbízott hónapok óta  beteg, a helyettesítését Bálint Gábor főtörzszászlós  látta el, 
a járőrszolgálatot a Közrendvédelmi Osztály biztosítja a településen. 2013. november 1-től 
Berényi László törzsőrmester fogja ellátni a körzeti megbízotti feladatokat. A polgármesteri 
hivatal épületében kialakításra került egy KMB-s iroda, mely jelenleg nincs felszerelve, de 
fel lesz szerelve, hogy a Körzeti Megbízott munkáját zavartalanul  el tudja látni. Elmondja, 
hogy  a  bűnügyi  statisztika  stagnál,  illetve  javul.  A településen  a  polgárőrség  jól  ellátja 
feladatát.  
A kamerarendszer kiépítése lehetne egy megoldás, mivel a bűnöző elemek átszorulnak pl. 
Monorierdőre. Ez Monoron és Pilisen már megtörtént.   
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Szente Béla polgármester: Megköszöni a tájékoztatást. Elmondja, hogy az önkormányzat 
is  együttműködik  a  polgárőrséggel.   Kéri  Berényi  László  törzsőrmestert,  hogy mondjon 
magáról  pár szót. 

Berényi László törzsőrmester: Bemutatkozik és elmondja, hogy Monoron lakik, onnan fog 
átjárni  Monorierdőre,  hogy  a  feladatát  ellássa.  Megpróbál  a  lakossággal  jó  kapcsolatot 
kiépíteni, bízik benne, hogy a lakosság elfogadja.  
 
Bodó  László  állampolgár:  Megköszöni,  hogy  a  rendőrség  részéről  az  alezredes  úr 
személyesen megjelent és tájékoztatta a lakosságot, valamint Berényi László törzsőrmester 
bemutatkozását. Kéri, hogy amennyiben lehetséges a járőrautók ne villogva járjanak, mert a 
rosszban sántikálók egyből észre veszik és elmenekülnek. 

Szmodics  Róbert  alezredes:  Megköszöni  a  hozzászólást.  Szerinte  nem  baj,  hogy  a 
járőrautók villognak, mert így látható a rendőrség jelenléte.

Heim  Ferencné  állampolgár:  Ő  is  kéri,  hogy  a  járőrautók  ne  villogjanak.  Dicséri  a 
polgármester úr jóságát, segítőkészségét. Kéri, hogy ne változzon meg.  

Szmodics Róbert alezredes: Ugyan azt tudja mondani, mint az előző hozzászólónak, hogy 
nem hátrányos, ha látják a  járőrautók jelenlétét. Kéri a lakosságot, hogy vagyontárgyaikra 
vigyázzanak, zárják a kapukat és a személygépkocsikat az udvarban.

dr. Práczki Péter állampolgár: A kamerarendszer kiépítését tartaná jónak. Javaslata szerint
nem lenne szükség arra, hogy az összes kamera felvételt készítsen, csak ne lehessen tudni, 
hogy melyik készít felvételt. 

Szmodics Róbert alezredes: Ez is  egy lehetőség.   A kamerarendszer kiépítése többféle 
képpen megoldható. Be lehet a rendőrségre is csatlakoztatni, de nem feltétel. 

Nagy  Lászlóné  újságszerkesztő: Kérdezi  a  polgármester  urat,  hogy  hogyan  értette  az 
önkormányzat együttműködését a polgárőrséggel?

Szente Béla polgármester: Később fog válaszolni, mivel a tájékoztatója tartalmazni fogja a 
választ.  Kéri,  hogy a rendőrség képviselőinek tegyenek fel kérdéseket,  mert a rendőrség 
ideje véges. 

Vad Mária állampolgár: Kérdezi, hogy Berényi László törzsőrmester monorierdői lakos-e? 

Szmodics  Róbert  alezredes:  Mint  azt  Berényi  László  törzsőrmester  elmondta  monori 
lakos. A távolság kicsi 5-6 perc alatt Monorierdőre ér. Tapasztalata szerint nem feltétlenül 
jó, ha a Körzeti Megbízott helyi lakos. Előfordult más településen, hogy megfenyegették a 
helyi lakos körzeti megbízott családját, megrongálták az ingatlanát. 

Szente  Béla  polgármester: Megállapítja,  hogy  a  rendőrség  képviselőinek  a  lakosság 
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részéről nincs több kérdése, felvetése. Megköszöni az alezredes úrnak és a rendőröknek a 
megjelenést, elköszön. 

Szmodics  Róbert  alezredes:  Köszöni,  hogy  a  rendezvényre  meghívták,  elköszön  a 
megjelentektől. 

Szente Béla polgármester:  Csak elmúlt  hat  hónapról  szeretne beszámolni  és  a  jövőről. 
2012. IV. negyed évében 61.555 E Ft működési  hiánya volt  az önkormányzatnak.  Majd 
érkezett 34 M Ft pályázati összeg, ami a hitelek enyhítésére lett fordítva, így ment le a 2013. 
I. negyed évi működési hiány 15.569 E Ft-ra. 2013. II. negyed évében ez a hiány 31.794 E 
Ft-ot tett ki. Jelen pillanatban a 2013. III. negyed éves zárásánál 19.184 E Ft-ot tesz ki. 
Ebben nincs semmilyen támogatási összeg. Véleménye szerint ilyen alacsony a működési 
hiánya még nem volt Monorierdőnek mióta levált Monorról. Júniusban első feladatok közt 
fel  lett  mérve  az  utak  állapota,  és  ebből  kifolyólag  júniusban  és  júliusban  társadalmi 
munkában  aszfalt  munkákat  végeztek  beton  betöltéssel.  A  költségeket  polgármesteri 
hatáskörből  valósítottuk  meg.  Megköszöni  azoknak  az  embereknek,  akik  támogatták  a 
kezdeményezést  munkájukkal,  felajánlott  gépeikkel  és  fizikai  erejükkel.  További 
aszfaltozási munkálatokat bejelentésekből leszűrve a Csingi téren tátongó kátyúkat kellett 
megjavítani, ahol ugyan is némely helyen 26-27 cm mély árok  keletkezett. Itt a legjobb 
árajánlatot elfogadva aszfaltozó szakemberekkel láttuk el a feladatot. Júliusban elindult a 
közmunka  program,  valamint  a  diákmunka  program.  A  közmunkában  havi  3,  a 
diákmunkában összesen 19 személyt tudtak alkalmazni. Tereprendezést, iskola tornaterme, 
öltözők és a mosdók felújítására került sor. Itt megemlíteném, hogy mint a programomban is 
említettem a munkahely teremtés nem csak közmunkából valósította meg, hanem számszerű 
adatokat fogok közölni név nélkül, mert az személyiségi jogokat sértene. 10 embert gomba 
üzemben, 4 embert környező mezőgazdaságokba, 6 embert a DAS jogi szakértő cégnél, 8 
embert egy pékségben, valamint 9 embert gépjármű iparban Budapesten. Ez 37 ember, azaz 
37 családról van szó.  Ezt tartja a valódi munkahely teremtésnek és  nem a közmunkát. A 
magasabb  végzettségű  embereket  sikerült  a  végzettségüknek  megfelelően  elhelyezni.  A 
most induló téli közfoglalkoztatási programban is részt vesz az önkormányzat, amiben 21 
ember vesz részt, ebből 16 tanulni fog, beiskolázási programon vesz részt.  November 1-től 
2014. április 30-ig tart ez a program. Az első és az utolsó hónapban teljes létszámban állnak 
rendelkezésünkre, a köztes időszakban értelem szerűen a maradék néhány fő. Volt egy fő, 
akit több hónapra főkaszálásra alkalmaztunk. Az Önök kérdéseiből és igényeiből felmértem, 
hogy égető probléma volt a kis labor bezárása,  ami részben megoldódott.  Kéri dr.  Páczi 
Antal alpolgármestert, hogy a kis laborral kapcsolatban tájékoztassa a lakosságot. 

dr. Páczi Antal alpolgármester:   Én átvállaltam a kis labor működtetését, de ez nem  kis 
labor, hanem akik nehezen, vagy egyáltalán nem tudnak mozogni azoktól tudjuk levenni a 
vért és bevinni a laborba. Mivel korlátozva van, csak 15 betegtől tudunk levenni vért.  A 
legfrissebb változás szerint Monoron a szakrendelésekre már előjegyzést kell kérni, csak 
akkor lehet a szolgáltatást igénybe venni. Ezt az új kinevezett igazgató vezette be. Jó hír, 
hogy nem sokára interneten is lehet majd előjegyzési időpontot kérni. 

Szente  Béla  polgármester: Folytatja  a  beszámolót.  Folytatták  a  településrendezési  terv 
kialakítását.  Pályázatíró  céggel  felvettük  a  kapcsolatot  és  a  koncepció  lassan  lezárul. 
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Egyeztetési  szabályzatot  elfogadtuk,  amire  felkértük  a  helyi  vállalkozókat,  civil 
szervezeteket.  Kéri  a  lakosságot,  hogy  a  folyamatról  figyeljék  a  hirdető  táblákat,  és  az 
önkormányzat honlapját. Kérjük továbbra is a véleményüket.  
Júniusban új intézményvezető kinevezése történt a Csicsergő Óvodában, valamint a nyár 
folyamán  igazgató  váltás  volt  az  iskola  élén  is.  Felkéri  a  két  intézményvezetőt,  hogy 
mutatkozzanak be. 

Győri  Borbála  Csicsergő  Óvoda  intézményvezető:  Bemutatkozik.  Egy  éve  dolgozom 
Monorierdőn a Csicsergő Óvodában.  Egy évet megbízott vezetőként, majd kineveztek 5 
évre.  Az óvoda nagyon jól felszerelt. Kérem, ha valakinek van kérdése mondja el. 

Hanyecz  Anita  Monorierdő  Fekete  István  Általános  Iskola  intézményvezető: 
Bemutatkozik.  Elmondja,  hogy  2013.  augusztus  15-e  óta  van  5  évre  kinevezve  a 
Monorierdő Fekete István Általános Iskola  vezetőjének, előtte Pilisen volt vezetőhelyettes. 
Működik napközi. Az iskolának van honlapja, ahol sok hasznos információ van. Kérem, ha 
kérdésük található mondják el. 

Szente  Béla  polgármester:  Megköszöni  a  bemutatkozásokat. Tájékoztatja  a  lakosságot, 
hogy  a  honlap  próbaüzemben  funkciónál,  de  a  hónap  elején  tud  teljes  tartalommal  a 
lakosság rendelkezésére  állni.  A honlap beindulása  azért  késett,  mert  szerver  problémák 
voltak, fontos adatok nem veszhettek el, így új szerver beüzemelése is szükségessé vált. 

Vajkai József állampolgár: A téli közmunkaprogrammal kapcsolatban érdeklődik, hogy az 
emberek hogy lesznek kiértesítve. 

Szente  Béla  polgármester:   A  téli  közmunkaprogram  november  1-jével  indul.  A 
résztvevőket  a  munkaügyi  központ  kiértesítette  és  nyilatkozni  kellett,  hogy  a  munkát 
vállalják-e.

Heim Ferencné állampolgár:  Megköszöni dr.  Páczi  Antalnak,  hogy működteti  a labort. 
Monorra, ha bemennek laborvizsgálatra, akkor sajnos másnap vissza kell menni a leletért. 
Javasolja, hogy a polgármesteri hivatalban legyen olyan nap, amikor reggel 8:00 órától este 
20:00 óráig legyen fogadó óra, hogy a bejáró dolgozók is eltudják intézni ügyeiket. Hasson 
oda a polgármester úr, hogy túlórázzanak a dolgozók. Kéri, hogy a hivatalban az ajtókat 
ügyfélmentes  időbe  ne  zárják,  hanem  nyissák  ki.  Van  Munkatörvénykönyv,  ami 
meghatározza,  hogy  kit  mikor  lehet  elküldeni.  Kéri  a  polgármester,  hogy  éljen  a 
lehetőséggel,  szerezzen  egy  nagyon  jó  ügyvédet,  pénzügyi  szakembert,  egy  nagyon  jó 
könyvelőt.  Azt  kell  szem  előtt  tartani,  hogy  az  embereknek  legyen  jó.  Megszeretné 
kérdezni,  hogy   mennyi  monorierdei  dolgozó  van  az  önkormányzatnál,  mert  itt  is  van 
érettségizett és felsőfokú végzettségű ember. Megköszöni a polgármester úr jószívűségét, 
segítőkészségét, kéri, hogy maradjon ilyen.

Szente  Béla  polgármester:  Jelenleg  az  önkormányzatnál  nincs  monorierdői  lakos.  Volt 
álláspályázat kiírva szociális munkakörre, ami be lett töltve, a pénzügyi vonalra jelenleg is 
munkatársat keresünk.  A pályázaton szakirányú feltételeknek kell  megfelelni.  Ha van is 
monorierdői jelentkező, a pályázati kiírásnak nem felelt meg.  
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Köszöni a dicsérő szavakat, A kis-laborral kapcsolatos válaszadásra felkéri dr. Páczi Antal 
alpolgármestert. 

dr. Páczi Antal alpolgármester:  Keresik annak a lehetőségét, hogy több laborvizsgálatot 
lehessen végeztetni. A leleteket nagyon szívesen kihozzák, ha valaki kéri, hogy Monorierdő 
fakkjába tegyék be. Ha a beteg engedélyezi, hogy a háziorvos hozzáférjen a leletéhez, akkor 
interneten az orvos meg tudja nézni a leletet, ki tudja nyomtatni és a betegnek átadni. Erre 
biztatnám a lakosságot, mert az orvos sokkal hamarabb értesül a betegségről, hamarabb tud 
segíteni. 

Szente Béla polgármester:  Adósság 1/3-al csökkent.   A hangfelvételt nem érteni.  …..  A 
pályázat  figyelő  rendszer  már  elindult,  felvette  pénzintézettel  a  kapcsolatot,  mert  a 
pályázattal  kapcsolatban  szüksége  van  az  önkormányzatoknak  úgynevezett  PUFFER 
tartalékra,  hogy  önrészt  ki  tudják  fizetni,  mert  ezek  a  pályázatok  általában  utó-
finanszírozásúak.   Ért pályázatokon orvosi rendelőt, szabadidő központot, melynek a tervei 
előzőleg már elkészültek, valamint akár rendezvényekre is.
továbbá a képviselő-testület tervezi önkormányzati lap kiadását, időszaki kiadását határozta 
el. Ennek a célja a lakossággal való közvetlenebb kapcsolattartás és objektív tájékoztatás. 
Erre  egy  példát  hoz  fel:   A Mi  Újság  Monorierdő  újságban  –  annak  ellenére,  hogy  a 
szerkesztő asszony is személyesen jelen volt az ülésen – az jelent meg, hogy amennyiben az 
új  önkormányzati  épületnél  az  elmaradt  munkálatok  nem  valósulnak  meg,  a  támogatás 
összegét  vissza  kell  fizetni.  A  hanganyagot  két  órával  a  közmeghallgatás  előtt 
meghallgattam, amin szó szerint az hangzik el, hogy: „arról kell döntést hoznunk, hogy saját 
erőből kell megvalósítani az elmaradt munkákat. Ezt december végéig vállalnunk kell, ha 
nem, akkor pénzt kell visszafizetni. Ellenben az önkormányzatot büntetéssel fogják sújtani.” 
Nem a támogatást kell visszafizetni, hanem valamennyi pénzösszeget. Döntse el a lakosság, 
hogy mi a kettő között a különbség. 
Az önkormányzat bővítette a fogadó napok számát és  elmondja, hogy melyik napon van 
félfogadás. Az önkormányzat csatlakozott a Bursa  Hungarica pályázathoz a már meglévő 
támogatottak  elektronikus  felületen  jelentkezhetnek,  kinyomtatva  leadhatják  azt  a 
hivatalban. Kéri az önkormányzat az ebtulajdonosokat, hogy a három  hónapnál idősebb 
kutyákat jelentsék le. 
A szemétszállítással  kapcsolatban  elmondja,  hogy  engedéllyel   a  Hírös  Kft.   már  nem 
rendelkezik,  de  a  KÖVÁL  Zrt-nek  folyamatban  van.   A  szemétszállítás  továbbra  is 
biztosított, egyeztetés alatt van az ügy, melynek kimeneteléről tájékoztatja az önkormányzat 
lakosságot.
A piaccal kapcsolatban is változások történtek.  Helyi embert bíztunk meg és neveztünk ki 
ügyvezető igazgatónak, fele díjazásért, ezzel is csökkentve a díjazási tételeket.  Elmondja, 
hogy  megérkezett  a  piacból  lehívott  első  összeg  4,9  M Ft.   Ez  csak  a  külső  részekre 
udvarra,  kerítésre  vonatkozik,  az  épületre  nem.  Megtörtént  a  felügyelő  bizottság  ülése, 
melyben elfogadták az éves beszámolót, ennek részleteiről tájékoztatni fogják a lakosságot. 

dr. Zoltai László állampolgár: A FIDESZ helyi szervezetének az elnöke vagyok. Javaslom, 
hogy az orvosi rendelő költözzön át a régi önkormányzati épületbe. Beszél a polgárőrségről 
és Bodó László pályázat figyeléséről.
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Szente  Béla  polgármester:  Nem elvetendő  a  felvetése  a  régi  önkormányzat  épületével 
kapcsolatban, de erről már született felmérés, és akkor kb. 15 M Ft-ra jött ki a költségvetési 
összeg, mivel a mostani elvárásoknak kell megfelelnie. A  hangfelvétel nem érthető. 
A pályázati rendszer meg fog változni a jövőben, helyi pályázat írókat és figyelőket lehet 
alkalmazni. Magára a településre kell formálni a pályázat kiírását. 
Az elmúlt időszakban történt bűncselekmények miatt, mint pl. a gyermekorvosi rendelőben 
történ betörés,égetően fontosnak tartottuk a kamerarendszer kiépítésének az elindítását. Első 
sorban  az  objektum  védelemre  irányul.  Három  épületre  történt  árajánlat  bekérés, 
gyermekorvosi  rendelőre,  volt  önkormányzat  épületére,  valamint  a  piac  épületére.  Itt 
szeretném megköszönni a Békési Securiti Kft. felajánlását, mely a gyermekorvosi rendelő 
számára  teljesen  díjmentesen  ajánlotta  fel.  Folyamatosan  bővíteni  szeretnénk  a 
kamerarendszert  az  új  önkormányzati  épületre  és  minden  közintézményre.  Ezeket 
matricákkal  kell  ellátni,  hogy  személyiségi  jogokat  ne  sértsen.  Megfigyelésre  jogosult 
személy pl. lehet önkormányzati alkalmazott pl. a mindenkori műszakos kolléga. 

Bodor János állampolgár:  A Szellő utcában, ha átakarnak menni a másik oldalra, akkor 
körbe kell menni. Meg kellene nyitni azt a részt, vagy kitenni a zsákutca táblát. 

Szente Béla polgármester:   A műszaki ügyintézőt ki fogják küldeni helyszíni szemlére, 
hogy vizsgálja meg, hogy jogos-e a zsákutca tábla kihelyezése.  Az is egy megoldás lehet, 
hogy szikkasztó árkot létesít  az ingatlana előtt  és akkor nem közelítik meg a kerítését a 
gépjárművek. 

Nagy  Lászlóné  újságszerkesztő:   Kérdezi,  hogy  2006-tól  lesznek  fenn  a  honlapon  a 
jegyzőkönyvek, hogy ne kelljen többet a hivatalba bemenni  zavarni? Továbbra sem érti, 
hogy mi a gond a cikkel, ő azt írta meg, hogy vissza kell fizetni a pénzt. 

Szente Béla polgármester:  Igen,  folyamatosan lesz 2006-tól feltöltve a jegyzőkönyvek, 
annak ellenére nyugodtan be lehet továbbra is jönni a hivatalba, nem zavarnak minket, mint 
eddig sem. 
A cikkel kapcsolatban ismét felolvassa, hogy mi hangzott el a képviselő-testületi  ülésen. 
Elmondja, hogy nem a támogatást, hanem pénzt. Teljesen másképp hangzik, mint ami az 
újságban megjelent.  

Nagy Lászlóné újságszerkesztő: Kérdezi, hogy a polgármester mit ért pénzen?

Szente  Béla  polgármester:  Nem  szeretne  vitát  nyitni  a  lényeg,  hogy  nem  a  teljes 
támogatási összeget kell visszafizetni. Tehát nem a 100 M Ft-ot, hanem mondjuk 10 M Ft-
ot. Ez a különbség a kettő között. Ezért is tartja fontosnak az időközi újság kiadását, hiszen 
16 oldalon bővebb felvilágosítást kap az olvasó, mint 8 oldalon. 

dr.  Práczki  Péter  állampolgár:  Kéri,hogy  a  jegyzőkönyvek  hozzáférhetőek  legyenek. 
Megkérdőjelezte  a  pénzügyi  kimutatás  valódiságát,  vádaskodik  a  projektmenedzser 
kiválasztásánál  történtekkel.  Kérdezte,  hogy miből  fizeti  ki  a  gázszámlát  a  hivatal  az új 
önkormányzatnál.  Példálózott,  hogy milyen hatékony Vecsés költségvetése.  Megkérdezte, 
hogy mennyibe kerül a be nem fejezett munka a pincében, kérdezi, hogy miért így lett kiírva 
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a pályázat, mert nem gazdaságos az önkormányzat fűtésrendszere.  A felvétel nem érthető,  
az elmondottak kivonatoltak.

Szente  Béla polgármester:   Mint  ahogy azt  elmondta  a jegyzőkönyvek hozzáférhetőek 
lesznek az önkormányzat honlapján. Ha  megkérdőjelezi a pénzügyi kimutatás valódiságát, 
azt  bizonyítani  is  kell.  Azt,  hogy hogyan fizeti  ki  a  hivatal  a gázszámlát,  erre azt  tudja 
válaszolni,  hogy  ugyan  úgy,  mint  eddig.  A megújuló  energiáról  elmondja,  hogy  az  új 
önkormányzat  épülete  már  napkollektor  rásegítéssel  üzemel  és  ha  nem  is  a 
leggazdaságosabb  a  fűtésrendszere,  mindenféle  képen  gazdaságosabb,  mint  eddig  volt, 
mivel állandó langyos vizet biztosít a rendszerben a napkollektor. Nem jó példát hozott fel 
Vecsés városával kapcsolatban, hiszen nem  hasonlítható össze Vecsés város költségvetése 
Monorierdőével. 
Nem érti, hogy miért tőle kérdezi, hogy így lett kiírva a pályázat az önkormányzat épületére, 
hiszen ön is benne volt az előző képviselő-testületben, amikor a kiírás született és maga volt 
a Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság elnöke. 

dr. Práczki Péter állampolgár: Semmit nem szavazott meg. Nem napkollektor kell, hanem 
napelem.

Bodó László  állampolgár:  Kéri,  hogy a  pályázatokat  az  önkormányzatnál  egy személy 
folyamatosan 8 órában figyelje.  Kéri  a választ,  hogy az Erdőgáz Kft.  25 M Ft-jával mi 
történt.  A kamerarendszerrel  kapcsolatban mond valamit,  hogy lehet  pályázni.  A  felvétel  
nem érthető. Elmondja, hogy a testvérvárossal a kapcsolattartásra lehet pályázni. Sérelmezi, 
hogy a rendezési tervvel kapcsolatban nem kapott meghívót, véletlenül jutott a tudomására, 
hogy egyeztetés folyik. 
 
Szente  Béla  polgármester:  Mint  azt  említettem  van  külsős  pályázatíró  kapcsolata  az 
önkormányzatnak, azt is említette,  hogy 2014-től megváltoznak a pályázat írás feltételei. 
Kérdezi, hogy Bodó úr szerint ő az illetékes, hogy a múltban történtekre most  válaszoljon? 
Az a pályázati lehetőség elúszott, viszont mint az előbbiekben mondottam az önkormányzat 
mindent megtesz a közbiztonsággal kapcsolatban, hogy kamerák legyenek elhelyezve, első 
sorban  objektumok  védelmében.  Pontosan  azért  történt  a  testvértelepüléssel  az 
együttműködési  megállapodás,  hogy  a  pályázati  lehetőségek  körét  is  bővítsük. 
Csodálkozom  a  felvetésen,  hogy  sérelmezi  Bodó  úr  azt,  hogy  nem  kapott  meghívót  a 
településrendezési megbeszélésre, hiszen folyamatosan bent van az önkormányzatnál, tudott 
róla és részt is vett rajta. Akkor mért kellett volna külön meghívót küldeni. 

Szondi  János ügyvezető  igazgató:  Az előttem szóló  nem lakik  Monorierdőn,  Vecsésen 
dolgozik.  Korábban az előző ciklusban a Képviselő-testület  tagja volt,  mint Pénzügyi és 
Területfejlesztési Bizottsági elnök, most idejön és ossza az észt, hogy  2010 óta a hivatalban 
lévő testület miért nem pályázik nem adott be egy pályázatot sem. Kérdezem, hogy ő mint 
az előző ciklus képviselője hány pályázatot nyújtott be. Tudomásom szerint egyet sem, sőt a 
beadott  pályázatok kerékkötője volt.   Nagyon konszolidáltnak ítéli  meg a meghallgatást. 
Hiányolja, hogy a polgármester úr arról nem adott tájékoztatást, hogy a Képviselő-testület 
külsősökkel együtt hány havi tiszteletdíjukról mondtak le azért, hogy az elmaradt beszállítói 
számlákat  kifizessék.  A piaccal  kapcsolatban  egyszerűen nem értem,  hogy miért  van az 
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óriási ellenállás és megjegyzések, hogy a piac nem jó helyen van. Ez a piac már az előző 
ciklusban elkészült, ez a terület volt önkormányzati terület, jelenlegi testület mást már nem 
tehetett,  hogy  megnyitotta  azt.  Egyszerűen  nem  értem,  hogy  miért  van  ez  az  óriási 
feljelentgetés  és  ellenállás  a  jelenlegi  vezetők  ellen,  azok  részéről,  akik  veszítettek.  A 
szavazásra  jogosultak  közül,  mint  egy 1700 ember  elment  szavazni,  akik  úgy döntöttek 
közel  700-an,  hogy  Szente  Bélát  válasszák,  a  többiek  pedig  annyi  szavazatot  kaptak, 
amennyit.  Ezt  egyszer  és  mindenkorra  tudomásul  kellene  venni,  és  mindenkinek  azon 
kellene törni a fejét, hogy a falu előrehaladását támogassa. 

Szente Béla polgármester: Megköszöni a dicsérő szavakat, és elmondani kívánom, hogy a 
Képviselő-testület ha jól emlékszik 5 havi tiszteletdíját volt kénytelen nélkülözni, hogy a 
számlák ki legyenek fizetve. 

Tóth  Tibor  állampolgár:  A jegyzőtől  kapott  egy  végzést,  melyben  sérelmezi,  hogy  a 
Darida Károly tulajdonát képező volt kínai bolt előtt ruházati termékeket , babatermékeket 
értékesített, az általa árult használt ruha tudomása szerint közterületen árusítható. Nem érti, 
hogy a jegyző miért szabott ki maximális összegű bírságot, hiszen ő csupán a jövedelme 
kiegészítése miatt  folytatja ezt  a  tevékenységet.  Az ellenőrzésnél a  jelenlévő tisztviselők 
valóban többször felszólították a terület elhagyására és az engedély bemutatására. Vele egy 
időben és ugyan azon a helyen egy másik, külföldi árusító, aki menekült. Ő alá sem írta a 
jegyzőkönyvet. Ez az ember magyarul sem tud és a jegyző arrogánsan viselkedett vele.  

Szente Béla polgármester: Kérdezi, hogy ki válaszoljon, mert ő 15 napon belül tud választ 
adni.

Tóth Tibor állampolgár: A jegyző asszony válaszoljon.

Vargáné  Vass  Éva  jegyző:    Több  alkalommal  kint  voltak  a  kollégákkal  A kérés  a 
közterület-  foglaláshoz  kapcsolódó  kérés  volt,  az  említett  esetnél  pedig  a  kereskedelmi 
hatóság  jogkörében  ellenőrizte  a  kereskedelmi  tevékenység  jogosultságát.  Az  ellenőrzés 
során a hatóság megállapította, hogy Tóth Tibor nem rendelkezik a tevékenység végzéséhez 
szükséges engedéllyel, ezért a vonatkozó szabályok szerinti eljárást követve a bejelentési 
köteles kereskedelmi tevékenység végzését megtiltotta  a jogosultság megszerzéséig, illetve 
50 E Ft összegű eljárási bírsággal sújtotta. Többször is felszólította, de csak most szabott ki 
eljárási bírságot. 

Tóth Tibor állampolgár: Igen, valóban többször felszólították, de biztosan haragszik rá és 
ezért bírságolta meg 50 E Ft-ra.

Heim Ferencné állampolgár: Megkéri a polgármester urat, ha érti, hogy mire céloz, akkor 
tegyen félre 4-5 M Ft-ot, hogy ha kell, ne sajnálja felhasználni. 

Nagy Lászlóné újságszerkesztő: Nem így kellett volna az árusokat elzavarni, hanem szép 
szóval,  kezdetben ingyenes elárusító helyeket biztosítani  a piac területén.  A piac nem jó 
helyen van, mindenhol a fő út mellett helyezkedik el. 
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Szente  Béla  polgármester:  Pontosan  így  történt,  ő  maga  többször  volt  kint,  kedves 
szavakkal elbeszélgetni az árusokkal, érveket felhozva, hogy itt nem szabályos az árusítás. 
Kezdetben  ingyen  lehetett  árulni  a  piac  területén,  most  is  a  75-80  Ft-os  helypénz  a 
legolcsóbb a környéken.  Annak ellenére,  hogy ilyen ellenállást  szítanak egyesek és még 
hamis összeollózott jogszabályokkal is tömték az emberek agyát, hogy ne menjenek át a 
másik oldalra a hivatalos piacra. Valamint nem jól emlékszik arra, hogy mindenhol a fő út 
vonal mentén helyezkednek el a piacok, hogy két példát emlékszek, ott van Pilis és Monor, 
ott sem a fő út mellett helyezkedik el.

K. m. f. 

Szente Béla                        Vargáné Vass Éva
polgármester                                 jegyző

Borbás Elvira  Dzsupin Imréné 
jegyzőkönyv-hitelesítő jegyzőkönyv-hitelesítő
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